
ZAB.0012.8.6.2022 

Protokół nr 24/22 

 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku 

 z dnia 24 listopada 2022 roku 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

W dniu 24 listopada 2022 roku o godzinie 14:15 Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pan Jacek Ledzion, dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków 
Komisji i zaproszonych gości Starostę Włocławskiego Pana Romana Gołębiewskiego, 
Członka Zarządu — Panią Agatę Wojtkowską oraz Skarbnika Powiatu — Panią Jolantę 
Sakowską. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr I do niniejszego protokołu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach 
uczestniczą 4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, zatem obrady są prawomocne. Przewodnicząca Komisji Ewa Kończyńska przybyła na 
posiedzenie komisji o godzinie 14:24. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicerzewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 
Wiceprzewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 23/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 
2 listopada 2022 roku. 

5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 — 2038 ( materiał wysłany 
pismem ZAB.0002.11.2022 z dnia 15.11.2022 r.). 

6. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2023 ( materiał wysłany pismem ZAB.0002.l I. 2022 z dnia 
15.11. 2022 r. ). 

7. Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego Centrum 
Zdrowia” . 

8. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku na 2023 rok. 



9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad Komisji. 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadził procedurę głosowania. Wyniki głosowania: 
za-4 przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 10 punktów. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

4. Przyjęcie protokołu nr 23/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z 
dnia 2 listopada 2022 roku. 

Wiceprzewodniczący Komisji - poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 23/22 z dnia 2 listopada 2022 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają 
jakieś pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag. Wobec braku 
pytań i uwag Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 23/22 z dnia 2 listopada 2022 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. Wyniki 
głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
protokół nr 23/22 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 2 listopada 2022 
roku został przyjęty. 

5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 — 2038. 

Wiceprzewodniczący Komisji - poprosił Panią Skarbnik Powiatu o zabranie głosu. 
Skarbnik Powiatu — Pani Jolanta Sakowska - poinformowała, że Zarząd Powiatu, jako organ 
właściwy do opracowania projektu uchwały w sprawie budżetu na rok 2023, jak i również 
projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, przygotował niezbędne projekty, z 
którymi radni mieli możliwość się zapoznać. W załączniku nr I WPF są określone wartości 
dochodów, wydatków, deficytu i innych niezbędnych informacji finansowych. W załączniku nr 2 - 
wszystkie przedsięwzięcia, czyli zadania, które realizuje się i które będą w przyszłym roku i w 
latach następnych realizowane. Skarbnik Powiatu powiedziała, że chciałaby omówić budżet 
szczegółowo w zadaniach, wartościach przy okazji następnego punktu obrad komisji. 
Wiceprzewodniczący Komisji — zapytał czy ktoś z członków komisji ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. W związku z brakiem pytań, Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 — 2038 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023 — 2038. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2023 — 2038 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

6. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2023. 

Wiceprzewodniczący Komisji — poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu. 
Skarbnik Powiatu — poinformowała, że Zarząd Powiatu jako organ właściwy do projektu 

uchwały Rady Powiatu w zakresie uchwalenia budżetu na rok 2023 oraz projektu uchwały w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej opracował projekt budżetu. Przyjęto dochody 
budżetu na rok 2023 w wysokości 152 491 683, 61 zł z tego dochody bieżące to 103 095 264, 
61 zł, a dochody majątkowe to 49 396 419 zł. Planowane dochody powiatu z tytułu subwencji 
ogólnej na rok 2023 wynoszą 41 528 458 zł. Również planowane dochody powiatu z tytułu 
podziału we wpływach z podatku dochodowego osób fizycznych. Według informacji 
Ministerstwa Finansów to 15 252 951 zł spadły do roku bieżącego o kwotę 169 164 zł, a w 
stosunku do roku 2021 spadły o kwotę 2 872 971 zł. Dochody z tytułu wpływu z podatku CIT 
to 756 599 zł. Wielkość dotacji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na 2023 r. wynosi 8 178 
600 zł, w tym na zadania własne Powiatu 5 128 100 zł i zadania zlecone z administracji 
rządowej 3 050 500 zł. Szczegółowa informacja znajdująca się w załączniku do projektu 
budżetu przedstawia te wszystkie wielkości. 
Przyjęto wydatki budżetu na 2023r. w wysokości — 171 284 199,32 zł, z tego: wydatki 

bieżące w kwocie— 101 282 002,32 zł, a z tego m.in.: - v»łdatki jednostek budżetowych to 82 
929 142 zł w tym na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń 57 902 103 zł (zaplanowano 
wzrost wynagrodzeń średnio na I etat 500 zł brutto i 3% funduszu nagród) a wydatki związane 
z realizacją zadań statutowych, czyli wszystkie usługi, zakupy to 25 027 039 zł, - wydatki 
majątkowe zostały zaplanowane w wielkości w kwocie 70 002 197 zł. Przyjęto deficyt budżetu 
Powiatu w wysokości 18 792 515,71 zł, pokryty z planowanego do zaciągnięcia kredytu w 
kwocie 14 978 873,97 zł , nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych 3 813 641,74 zł. W budżecie 
również zaplanowano rezerwy ogólną , celową i inwestycyjną. Ogółem wielkość rezerw to 
wartość 4 370 000,00 zł na co składa się rezerwa ogólna 180 000 zł i rezerwa celowa 4 190 
000,00 zł w tym z podziałem na realizacje zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego 
230 000, 00 zł . Wydatki bieżące w oświacie edukacyjnej opiece wychowawczej 200 000 zł. Na 
wydatki bieżące w opiece społecznej i pozostałych zadaniach z zakresu polityki społecznej 150 
000 zł, wydatki bieżące w administracji 1 10 000 zł i rezerwy na inwestycje i zakupy 
inwestycyjne — 3 500 000 zł (na inwestycje i zakupy inwestycyjne, tj. na wkład własny przy 
inwestycjach z Polskiego Ładu). Planowane wydatki bieżące na zadania oświatowe w 
wysokości 20 183 952 zł bez wydatków na realizację projektów z udziałem środków UE i 
zadania inwestycyjne. Uwzględnione w niej zaplanowaną dotację podmiotową dla szkół 
niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych w kwocie 2 126 104 zł. Subwencja 
oświatowa wynosi 15 544 023 zł, kwotę niedoboru 4 639 929 zł należy pokryć ze środków 
własnych Powiatu w celu realizacji zadań oświatowych. Zaplanowano również kwotę 18 384 
876 zł na wydatki dotyczące Domów Pomocy Społecznej, w tym kwotę 1 728 660 zł na dotację 
dla Zgromadzenia Zakonnego na realizację zadania „ Prowadzenie domu pomocy społecznej w 
Izbicy Kujawskiej . 



Wydatki pokryte będą z odpłatności mieszkańców 13 297 676 zł oraz dotacji Wojewody 5 087 
200 zł). Wydatki majątkowe planuje się wraz z rezerwą na inwestycje i zakupy inwestycyjne w 
wysokości 70 002 197 zł. Zaplanowano zadania inwestycyjne w PZL) w łącznej wysokości 32 
313 197 zł z dofinansowaniem z RFRD w kwocie 3 175 515 zł, z Rządowego Funduszu Polski 
Ład w kwocie 15 000 000 zł, z rezerwy subwencji ogólnej do zadań mostowych 1 218 904 zł. 
Jeżeli chodzi o zadania remontowe z RFRD to dofinansowanie otrzymamy w wysokości 1 528 
176 zł, a jeżeli chodzi o udział środków własnych powiatu zadaniach inwestycyjnych 
dotyczących dróg powiatowych to kwota 12 918 778 zł. W kwocie 2 321 350 zł 
zaplanowaliśmy środki na zadania związane z bieżącym utrzymaniem dróg w tym również jest 
zimowe utrzymanie dróg. 

Zaplanowano kontynuację zadania pn. Budowa Powiatowego Centrum Zdrowia, przewidzianego 
do realizacji w latach 2019 2023. Na 2023 rok zaplanowano kwotę 32 820 000 zł, którą planuje się 
wydatkować na roboty budowlano- montażowe, inżyniera kontraktu, wyposażenie PCZ oraz 
promocję projektu i niezbędne koszty inwestycyjne. Powiat planuje pozyskać środki na realizacje 
zadania z RPO na lata 2014-2020, działanie 6.1 .lnwestycje w infrastrukturę zdrowotną i 
społeczną w wysokości 30 000 000 zł — zadanie realizowane w Starostwie Powiatowym. Ponadto 
zaplanowano na 2023 rok kontynuację zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Sporu i 
Rekreacji” - kwota 50 000 zł na koszty związane z przygotowaniem inwestycji. Również został 
zaplanowany zakup ekranu multimedialnego w kwocie 30 000 zł . Ponadto zaplanowaliśmy 
wykonanie również dokumentacji projektowo- kosztorysowych dla zadań inwestycyjnych: 
Budowa budynku dydaktyczno — warsztatowego, chodzi tu o Zespół Szkół w Kowalu 130 000 zł. 
Termomodernizacja budynku ZS w Lubrańcu Marysinie 130 000 zł, zakup aparatu rezonansu 
magnetycznego wraz z dostosowaniem pomieszczeń PCZ 160 000 zł. Wymiana źródeł ciepła w 
jednostkach Powiatu 160 000 zł na dokumentację. Te inwestycje, które zostały wymienione po 
zrobieniu dokumentacji zakładamy, że do realizacji będą planowane w ramach Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych (Polityka Terytorialna na lata 2021-2027). Ponadto zaplanowano 
kontynuację zadania - Modernizację energetyczną PUP (wymianę centralnego ogrzewania) 
zadanie w poprzednim roku było realizowane Termomodernizacja na kwotę 450 000 zł; w tym 
270 000 zł z planowanych dochodów z opłat i kar ze środowiska na 2023 rok oraz środki, które 
zostaną po zakończeniu tego roku. One przejdą w nadwyżce i zostaną uwzględnione, ponieważ to 
są środki znaczone z tych opłat i kar. Przeznaczymy je na wydatki na to zadanie. Ponadto 
przewidziany został zakup pieca do wymiany kotła grzewczego na zakup wysokości 20 000 zł 
chodzi o „Dom Ogrodnika” przy Zespole Szkół w Lubrańcu, Marysinie. Ponadto zaplanowane 
zostały wydatki na kwotę 3 364 942 zł związane z transportem zbiorowym. Planowane jest tu 
dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych w kwocie 1 835 205 zł oraz 
środki własne 1 526 737 zł . Linie cieszą się dużą popularnością wśród mieszkańców powiatu. 
Udział własny może być mniejszy w związku ze sprzedażą biletów na liniach autobusowych). 
Zaplanowano również kontynuację projektu w ramach RPO Województwa Kujawsko  
Pomorskiego na lata 2014-2020 z udziałem środków UE realizowanych w Starostwie 
Powiatowym - zadanie pn. „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju 
mieszkańców regionu” — to są te wszystkie szkolenia dla mieszkańców powiatu i nie tylko. 
Wartość całego projektu to 15 695 176 zł na 2023 rok planujemy zakończenie tego zadania i 
zaplanowana jest wielkość kwoty 7 966 961 zł. Ponadto zaplanowano kwotę 300 000 zł na 
ochronę zabytków dla KW Policji 109 000 zł, KW Państwowej Straży Pożarnej 100 000 zł, oraz 
na OSP kwotę 420 000 zł. Zestawienie planowanych tych kwot jest uwidocznione w załączniku nr 
5 do projektu budżetu. Jeżeli chodzi o ogólną informację o dochodach i wydatkach na realizacje 
zadań z administracji rządowej to zadania zlecone od wojewody, to jest wartość 3 050 500 zł. 



Wiceprzewodniczący Komisji — podziękował Pani Skarbnik Powiatu za zabranie głosu i zapytał 
członków komisji czy mają jakieś pytania? Nie było żadnych pytań. W związku z brakiem pytań, 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 i przeprowadził procedurę 
głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2023. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

7. Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego 
Centrum Zdrowia”. 

Wiceprzewodniczący Komisji — poprosił Starostę Włocławskiego o zabranie głosu w sprawie 
Informacji Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego Centrum 
Zdrowia”. 
Starosta Włocławski — poinformował, że sama budowa przebiega zgodnie z planem. Wszystko 

wskazuje na to, że w połowie przyszłego roku to będzie realny okres , kiedy do tego budynku 
będziemy mogli się przenieść. Jesteśmy w trakcie trwania przetargu na wyposażenie meblowe 
tego budynku. Tak jak powiedziała Pani Skarbnik chcemy pozyskać środki zewnętrzne z RPO 
tak, aby mieć jeszcze finanse na wyposażenie medyczne, dlatego też ta inwestycja zakładam, że 
będzie wynosiła ponad 60 000 000 zł, tak aby móc pozyskać 30 000 000 zł z RPO, bo tutaj 
warunkiem jest 50% dofinansowanie. Jednym z elementów, który jeszcze będzie elementem 
kosztochłonnym w tym zadaniu to jest waloryzacja rzecz zupełnie normalna w obecnych czasach 
związana z pandemią, z wojną. Pan Starosta uważa, że nie ma w kraju kontraktu wieloletniego, 
który nie przebiega waloryzacji. Zresztą są stanowiska urzędu zamówień publicznych, 
prokuratorii generalnej, wszelkiej instytucji, że tej waloryzacji należy dokonywać. Natomiast nie 
ma jasnych i czytelnych kryteriów jak jej dokonać, jak ją wyliczyć. Zdecydowaliśmy się na takie 
rozwiązanie, że zlecono opracowanie przez trzech biegłych sądowych odnośnie realnego wzrostu 
kosztów na tej inwestycji. Na przełomie listopada i grudnia otrzymamy je i wtedy rozpoczną się 
negocjacje z wykonawcą, ile odpowiedzialności z tego ponosi wykonawca, ile powiat. Starosta 
cieszy się, że ta inwestycja trwa, bo wiele innych zostało wstrzymanych. Wszystkie czynniki 
kosztochłonne czyli roboty budowlane, roboty dodatkowe, waloryzacja i wyposażenie 
chcielibyśmy umieścić we wniosku do marszałka, tak aby dofinansować je dotacją z RPO. 
Pozyskaliśmy już 6 000 000 zł z RFIL i można je traktować jako wkład własny. Wszystko 
wskazuje na to, że pozyskamy także środki ze sprzedaży dwóch nieruchomości. Jesteśmy 
umówieni na dwa akty notarialne. Jeden w grudniu, drugi na początku przyszłego roku. Także 
wpływy około blisko 4 500 000 zł ze sprzedaży tych nieruchomości będą na te inwestycje. Jeżeli 
te plany dochodowe udało by nam się zrealizować gdzie czeka nas duży plan pracy, to Starosta 
uważa, że za dość niski wkład własny inwestycje o takim zakresie udało by nam się wykonać. Na 
pewno duży mniejszy niż 50%. Wiceprzewodniczący Komisji — zapytał członków komisji, czy 
mają jakieś pytania? 



Przewodnicząca Komisji - stwierdziła, że waloryzacja dotyczy wszystkich i wykonawców, i 
tych co sprzedają posesje. Przewodniczącej wydaje się, że trochę mało wpłynie pieniędzy za 
nieruchomości na ul. Stodólnej i Radosnej. Może te nieruchomości zostały w niewłaściwym 
czasie sprzedane, bo teraz taniej, a po nowym roku może w lepszej cenie by za nie zapłacono. 
Jeżeli wykonawca domaga się waloryzacji, a ze strony Starostwa, nie zabiega się o to, aby te 
budynki jak najlepiej były sprzedane, w najlepszej cenie. Przewodnicząca stwierdziła, że chyba 
trochę za mało 4 000 000 zł za te dwa obiekty w tak ładnych punktach Włocławka. To są bardzo 
dobre lokalizacje. Przewodnicząca zapytała, czy nie można było więcej wyegzekwować 
pieniędzy za te nieruchomości? 
Starosta Włocławski — stwierdził, że jednoznacznie nie zgadza się ze stwierdzeniem, że nie 
zabiega się o to, żeby za te nieruchomości było zapłacone jak najwięcej. Przetargi zostały 
ogłoszone na podstawie ustawy o gospodarce nieruchomościami, gdzie wszystkie urzędy są 
zobligowane także do pewnych postepowań. Zostały zlecone wyceny tych nieruchomości do osób 
zajmujących się wycenami, mających do tego uprawnienia, wpisanych na listę sądową i tym 
podobne sprawy biegłych w tej dziedzinie. Na podstawie tych cen zostały ogłoszone przetargi. 
Wyceny robione były w momencie, gdy ceny nieruchomości były najwyższe od wielu lat. Był to 
najlepszy okres dla sprzedaży nieruchomości. W ocenie starosty wyceny tych nieruchomości były 
wyceniane w tym najlepszym okresie. Pierwsza nieruchomość została sprzedana w pierwszym 
terminie. Druga nieruchomość po przedstawionej wycenie nie znalazła nabywcy. Pokazuje to, że 
być może było mało atrakcyjnie. Z praktyki Starosta powiedział, że zainteresowanie w sensie 
oglądania tej nieruchomości było duże. Wiele osób o tym wiedziało. Zamieszczono ogłoszenia w 
mediach ogólnopolskich, w prasie lokalnej. Starosta stwierdził, po rozmowie z osobami, które się 
tym zajmują, że w chwili obecnej te nieruchomości byłyby warte dużo mniej. Wszyscy mówią, że 
jeszcze rok lub dwa będzie kryzys, więc nieruchomości będą tańsze. W ocenie starosty 
nieruchomości zostały sprzedane w najlepszym momencie, w którym mogliśmy sprzedać. 
Wiceprzewodniczący Komisji — zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. W związku z brakiem pytań, Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem Informacji Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego 
Centrum Zdrowia” i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego 
Centrum Zdrowia”  
Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadania p.n.: „Budowa Powiatowego Centrum 
Zdrowia” stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

8. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował członków komisji, że wraz zawiadamianiem 
otrzymali projekt planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2023 wraz z 
projektem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku na rok 2023. Wiceprzewodniczący zapytał członków Komisji, czy mają uwagi 
bądź propozycje do przedłożonego projektu? 



Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem projektu planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2023 wraz z 
projektem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
we Włocławku na rok 2023 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku na 2023 rok. 
Projekt planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na 
2023 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

9. Sprawy różne. 
Wiceprzewodniczący Komisji - zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos w 
tym punkcie? 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Kończyńska - zapytała, czy są prowadzone rozmowy 
dotyczące drogi nr 62 na odcinku z Włocławka do Brześcia Kujawskiego? Czy będzie 
budowa ścieżki rowerowej i chodnika? Pani Przewodnicząca komisji stwierdziła, że droga ta 
jest niebezpieczna ze względu na bardzo duży ruch pojazdów podążających w kierunku do 
autostrady Al oraz do Brzeskiej Strefy Gospodarczej w Gminie Brześć kujawski, duży ruch 
pojazdów zjeżdżających z autostrady Al, ruch rowerów spowalniający płynność ruchu na 
drodze. 
Starosta Włocławski — stwierdził, że w 100% zgadza się z Panią Przewodniczącą Komisji 
odnośnie stanu tej drogi i potrzeby jej realizacji. Pani interpelacja została przekazana do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad do Ministerstwa Infrastruktury i posłów 
lokalnych. Jest to droga krajowa, za którą w 100% odpowiada rząd i on decyduje o 
ewentualnych planach inwestycyjnych i ich realizacji na tej drodze. Nie docierają do nas 
żadne sygnały o rozpoczęciu prac projektowych, czy rozbudowy. 
Starosta Włocławski powiedział, że tutaj potrzeba woli politycznej i mocy sprawczej. Były 
przekazywane interpelacje i inne wnioski mieszkańców, miasto Włocławek też o to zabiega. 
Starosta zachęca do tego, aby kto ma możliwość i wpływ rozmowy z osobami, które mogą o 
tym zdecydować niech to zrobi. Starosta powiedział, że ze swojej strony będzie robił ważny 
odcinek drogi łączący autostradę z Włocławkiem wąskie gardło. My nie mamy tu mocy 
prawnej, aby na to wpłynąć. Proces przygotowania dokumentacji na takiej drodze to jest 
proces kilkuletni i jeszcze on się nie rozpoczął Z pozytywnych informacji województwo 
kujawsko — pomorskie otrzymało znaczącą dotację na przebudowę drogi wojewódzkiej 
Brzezie — Wieniec - Brześć Kujawski. 
Starosta Włocławski — powiedział, że pismo dotyczące drogi nr 62 zostanie przekazane do 
odpowiednich instytucji a odpowiedź zostanie przekazana Pani Przewodniczącej Komisji. 
Wiceprzewodniczący Komisji — stwierdził, że problem drogi nr 62 to jest nie tylko od 
Włocławka do Brześcia Kujawskiego, czy do Pikutkowa. Wielu mieszkańców ze strony 
wschodniej części powiatu, też prosi Wiceprzewodniczącego o interwencję w sprawie 
budowy ścieżki rowerowej lub ciągu rowerowo — pieszego. Jest tam duży ruch samochodów 
dojeżdżających do autostrady Al. 

 



10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w 
dniu 24 listopada 2022 roku o godzinie 14:55 dokonał zamknięcia obrad Komisji. 

 

        Przewodnicząca Komisji Zdrowia 
                                                                                                                 i Spraw Społecznych  
 
       
                    Ewa Kończyńska 
 

 

 

       

 
 

       



 


